
 

Protokoll Albo styrelse den 4 mars 
2024 

Närvarande: Gunilla A, Carina A, Göran N, Eva Ka, Britt-M P, Eva Kl, Lars N, Lotta S, Hans N, Eva G, 

Lena H, Anita R N, Marts P, Jan-e B och Gert-Åke I. 

 

1. Ordförande öppnar mötet. Dagordningens godkännande. 

2.  Genomgång föregående mötesanteckningar 
Föreningen fick inget bidrag från Österlenkraft till Mellby Mölla. 

Protokollet godkänns och lägges till handlingarna. 

3.  Ekonomi.  
Se bifogad resultat- och balansrapport. 

4. Nytt fönster till Sankt Olofs mölla  
Mötet beslutade att avsätta 7230 kr till renovering av fönster till Sankt Olofs mölla. 

5. Bidrag och redovisningar till / från länsstyrelsen, kommunerna.  
Bidrag från Simrishamns kommun till underhållning vid evenemang vid Sankt Olofs mölla och på 

Krubbemölla är sökt. 

Föreningen ska söka bidrag för försäkringar och el på objekt i Simrishamns kommun. 

6. Nya swishskyltar 
Glimmeboda har gjort ny skylt med undertexten: ”Stöd gärna vårt ideella arbete med drift och 

underhåll av våra byggnader genom att swisha valfritt belopp till Glimmeboda.” 

7. Årsmöte 24 april, verksamhetsberättelse, revision 
Eftersom föreningen firar 90-årsjubileum beslutade styrelsen att bjuda på tårta på årsmötet. 

Vilka kan hjälpa till vid kaffeserveringen?  

Reine Steén och Peter Gedda underhåller med musik från Albo och lite allsång. 

Vad ska vi ha för lotterivinster? 

8. Valberedning, avsägelser mm 
Henrik Valentin har avsagt sig uppdrag i styrelsen.  

Personer till Textilkommittén, Byggnadskommittén och Webbansvarig sökes. Styrelserepresentanter 

från Sillaröd sökes också. 



Tre suppleantplatser är lediga. 

Alla får hjälpa till att värva nya medarbetare. 

9. Förbundsstämman 21 april i Höör 
Vem vill delta? Anmälan senast vid nästa styrelsemöte. 

10.Föreningen fyller 90 år 2024 
Mötet beslutade att bjuda på tårta på Albo Härads Dag i Brösarp söndagen den 4 augusti. 

11.Program 2024, föreläsning med Erik Blomqvist om K-märkning 

onsdagen den 13 mars kl. 19.00 i Ravlunda skola. Redovisa till 

Vuxenskolan direkt efter arrangemang. 
Vid föreläsningen om K-märkning ska det bjudas på fralla. Vuxenskolan vill ha redovisning av antal 

besökare senast 10 dagar efter att arrangemangen har genomförts. Anmälan görs till Gunilla 

omgående efter genomfört arrangemang. Ange hur många män resp. kvinnor som har besökt. 

12. Medlemsvärvning  
Ordföranden uppmanade mötesdeltagarna att dela ut 2024-programmet och därmed försöka att 

värva fler medlemmar. 

13. Regler för lekredskap 
Vid anläggande av lekplats vid våra olika objekt måste man först kontakta 

Samhällsbyggnadsnämnden. Det är markägaren som har huvudansvaret. 

14. Textilkommittén- Hur hittar vi nya medlemmar? 
Alla måste fundera på eventuella nya medlemmar. 

15.Hemsidan, Facebook, Instagram 
Eva klarberg testar att sköta Hemsidan. 

Gunilla A har hand om Facebook och Instagram. 

Mötet beslutade att Eva G och Gunilla A är de två personerna som checkar av ”info@alboharad.se.” 

16. Policy för sociala medier 
Sveriges Hembygdsförbund har svarat att det är en fråga man får fundera på. 

17.Skvaltan, samråd plus skador efter översvämning 
Samrådsmöte kring ägandeförhållanden och skötsel av Skvaltan med omgivning ska ske inom kort. 

Anna Rabow kallar till mötet.  

De mest nödvändiga och akuta reparationerna får nog föreningens stå för själva. Bidrag för resten 

ska sökas till hösten. 



18.Ravlunda skola, taket läcker in  
Gunilla har kontaktat Simrishamns kommun. 

19.Rundan 
Åkarps brydestua - Mycket vått lergolv. Taket ska lagas. 

Glimmeboda – Snart dags för arrangemang i påsk. När kommer reparationen igång med det trasiga 

taket? Knadriks Byggbolag vill ha väderskydd, men Länsförsäkringar håller inte med. Kostnadsförslag 

ska komma i dagarna. 

Agusastugan – Brösarps SPF ska besöka stugan onsdagen den 24 april. En papperskonservator 

behöver kontaktas för kostnadsförslag för renovering av tapeterna på takbjälkarna. Föreningen ska 

söka bidrag för detta till hösten. 

Bondrumsgården – Årsmöte 6/3. Färs Härads Hembygdsförening har besökt gården för att få råd 

kring eldning i bagarugn. 

Krubbemälla – Årsmöte 6/3. Högesta ska komma och titta på träd och väg. 

Sankt Olofs Mölla – Läckan på taket måste tätas. Limning/spikning? 

Hallamölla – Österlens Vattenråd ska genom sitt Leaderprojekt sätta upp nya skyltar vid Hallamölla. 

Stocken till vattenhjulet är levererad och plats för arbetet med det nya vattenhjulet är ordnad.  

20.Övriga frågor 
Ordföranden påminde om att skolklasser kan ansöka om busspengar från Skånes Hembygdsförbund 

vid besök på våra objekt. 

21.Nästa möte onsdagen den 10 april 2024. 

22.Mötet avslutas 
 

Vid tangentbordet: Eva Karlsson 

 


